
 

 

According to Liberty Personal Data Privacy Policy, we may use your personal data 

(including your name, contact details and all other information) to send you marketing 

communications such as direct-mail, email, telephone and SMS.  

 

If you choose to opt-out, you will not be able to receive our news, offers, promotions 

and joint marketing offers on products and services (in respect of which Liberty may 

or may not be remunerated). Please complete the slip below and return to our 

Personal Data Privacy Officer. 

 

 

To : Personal Data Privacy Officer  

Liberty International Insurance Limited,  

13/F DCH Commercial Centre, 

25 Westlands Road, 

Quarry Bay, 

Hong Kong 

 

Fax: (852) 2577 9578 

Email Address: enquiry@libertymutual.com.hk 

Tel: (852) 2892 3888 

  

Opt-Out Reply  

 

� I do not wish to receive any marketing communications from Liberty International 

Insurance Ltd.  

 

 

 

 

_________________________________ 

Signature  

Name:  

HKID No.:   

Date: 

 

srinivasansrini
NIB1



 

 

根據利寶個人資料私隱政策，我們可能會使用閣下所提供的個人資料（包括您的姓名，

聯繫方式）向您發送直銷通訊，如直郵、電子郵件、電話和短信。 

 

如果您選擇退出，你將沒法接收我們的新資訊、優惠、促銷和聯營產品促銷優惠和服務

（無論利寶會或不會得到報酬）。請填妥以下表格及寄回本公司之個人資料私隱主任。 

 

 

致： 個人資料私隱主任 

利寶國際保險有限公司 

香港鰂魚涌華蘭路 25號大昌行商業中心 13樓 

 

 傳真: (852) 2577 9578 

 電郵地址: enquiry@libertymutual.com.hk 

 電話: (852) 2892 3888 

 

選擇退出 

 

� 本人不欲收取有關利寶國際保險有限公司的任何直銷通訊。 

 

 

 

 

_________________________________ 

簽署 

姓名 :  

香港身份證號碼 :   

日期 : 

 


